
Szanowny Panie Prezydencie,  
  
Na przestrzeni ostatnich kilku lat obserwuję coraz gorszą kondycję drzew rosnących przy Bulwarach – 
nabrzeżu Wieleckim. W 2013/2014 roku były wykonywane tam prace budowalne. Wykonawca 
ulokował zaplecze budowy między drzewami, nie zabezpieczając ich w żaden sposób. Na zdjęciach z 
goolge maps można zobaczyć pogarszającą się kondycję drzew w kolejnych latach. Dzisiaj wygląda na 
to że trzy drzewa są bez liści, mimo iż pozostałe drzewa w sąsiedztwie są już w okresie wegetacyjnym. 
Poniżej załączam zdjęcia drzew wykonane w ostatni weekend. Proszę o przeprowadzenie opinii 
dendrologicznej co się dzieje z drzewami, co jest przyczyną takiego stanu drzew, czy jest szansa ażeby 
jeszcze zareagować i je uratować?  
  

  
 
Widok na drzewa przed pracami remontowymi nabrzeża: 
 

 
 
Poniżej zdjęcia z prac budowalnych gdzie widać brak zabezpieczenia  drzew: 



 
  
Widok na drzewa w 2017 roku czyli  po pracach budowalnych. Widoczna już słaba kondycja drzew: 
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